

Title (en)

Security device for the surveillance of premises, particularly of dwellings.

Title (de)

Sicherheitseinrichtung zur Überwachung von Gebäuden, insbesondere von Wohngebäuden.

Title (fr)

Dispositif de sécurité pour la surveillance de locaux, notamment d'habitation.

Publication

EP 0148708 A1 19850717 (FR)

Application

EP 84420006 A 19840110

Priority

EP 84420006 A 19840110

Abstract (en)

The device is for the individual and collective security of premises, particularly of dwellings, belonging to the same group. A detection and alarm system (20) is placed in each accommodation unit (hereafter called a "unit"). The systems (20) placed in different units are interconnected, independently of their common electrical power supply (22), by an electrical network (21) consisting of a common alarm line (37) and a series of conductors (40) corresponding to the various units. Every system (20) includes a buzzer (32) and a set of indicating lights (30), each of which corresponds to a unit of the group in question. A break-in or a call for help in one unit actuates the buzzer (32) and indicator light (30) corresponding to this unit in all the other units. Application to the protection of flats in the same building, or separate houses inside a certain zone. <IMAGE>

Abstract (fr)

Ce dispositif assure la sécurité individuelle et collective de locaux, notamment de locaux d'habitation, appartenant à un même ensemble. Dans chaque local est placée une centrale (20) de détection et d'alarme, et les centrales (20) placées dans les différents locaux sont interconnectées, indépendamment de leur alimentation électrique commune (22), par un réseau électrique (21) comprenant une ligne d'alarme commune (37) et une série de conducteurs (40) correspondant aux différents locaux. Chaque centrale (20) comprend un ronfleur (32) ainsi qu'une série de voyants lumineux (30), dont chacun correspond à un local de l'ensemble considéré. Une intrusion ou un appel au secours dans un local provoque, dans tous les autres locaux, la mise en fonctionnement du ronfleur (32) et l'éclairement du voyant (30) correspondant à ce local. Le dispositif s'applique à la protection des appartements d'un même immeuble, ou des villas à l'intérieur d'une certaine zone.

IPC 1-7

G08B 27/00

IPC 8 full level

G08B 27/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

G08B 27/00 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2410317 A1 19790622 - HOLZER WALTER [DE]
- [A] US 4019139 A 19770419 - ORTEGA JOSE I
- [A] DE 2535728 A1 19770217 - MOIK
- [A] DE 2408129 B1 19750109 - PREUSSAG AG
- [A] FR 2266923 A1 19751031 - NAT RES DEV [GB], et al
- [E] FR 2534049 A1 19840406 - GRAND GILBERT [FR]

Cited by

FR2641638A1; GB2217494A; EP0229198A1; EP0233576A1; FR2644917A1; GB2207532A; US5933078A; US6121874A; AU747813B2; GB2220779A; WO9906980A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0148708 A1 19850717

DOCDB simple family (application)

EP 84420006 A 19840110